
Protokół nr 27/2017
z  posiedzenia Komisji  Rolnictwa, Ochrony Środowiska  i Infrastruktury Technicznej 

 Rady Miasta i Gminy Świerzawa
  odbytego w dniu  27  marca  2017 r.

Goście zaproszeni: 
1. Paweł Kisowski – Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Świerzawa
2. Józef Kołcz – Burmistrz Miasta i Gminy Świerzawa
3. Ireneusz Maciejczyk – Sekretarz Miasta i Gminy Świerzawa
4. Andrzej Chodyra- Skarbnik Miasta i Gminy Świerzawa
5. Roman Marzec – Kierownik Zarządu Lokali Gminnych w Świerzawie
6. Rafał Lichoś- Prezes Zarządu Miejsko - Gminnego ZOSP RP w Świerzawie
7. Tomasz Brejdak – Kierownik Rewiru Dzielnicowych w Świerzawie
8. Władysława  Tyka,  Patrycja  Ozga,  Krzysztof  Jagiełło,  Magdalena  Grala –  pracownicy 

Urzędu Miasta i Gminy w Świerzawie,

         
Porządek posiedzenia: 

1. Informacja  na  temat  bezpieczeństwa  publicznego,  zabezpieczenia   przeciwpożarowego 
i przeciwpowodziowego  na terenie miasta  i gminy Świerzawa.

2. Informacja  na  temat  wykorzystania  środków  Gminnego  Programu  Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  i Przeciwdziałania Narkomanii za 2016 rok.

3. Omówienie uchwał dotyczących sesji.
4. Sprawy różne.

Przewodniczący  Komisji  Edward  Grabski   otworzył  posiedzenie  Komisji  i  stwierdził, 
że   uczestniczy   w  nim  4  radnych,  co  stanowi  kworum  pozwalające  na  prowadzenie  obrad 
i podejmowanie decyzji.
Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek obrad.
Nikt z członków Komisji nie zgłosił  uwag, w związku z czym Przewodniczący poinformował, że 
porządek  obrad został przyjęty.

Ad 1.  Informacja na temat bezpieczeństwa publicznego, zabezpieczenia  przeciwpożarowego 
i przeciwpowodziowego  na terenie miasta  i gminy Świerzawa.

1.  Komisja zapoznała się z informacją na temat bezpieczeństwa publicznego,
Informację  przedstawił Tomasz Brejdak- Kierownik Rewiru Dzielnicowych w Świerzawie.
Komisja przyjęła informację  do akceptującej wiadomości.

2. Komisja zapoznała się z informacją na temat zabezpieczenia  przeciwpożarowego na terenie 
miasta  i gminy Świerzawa.
Informację przedstawił  Rafał  Lichoś- Prezes  Zarządu Miejsko -  Gminnego ZOSP RP w 
Świerzawie.
Komisja przyjęła informację do akceptującej wiadomości.

3. Komisja  zapoznała  się  z  informacją  na  temat  zabezpieczenia  przeciwpowodziowego  na 
terenie miasta i gminy Świerzawa.                              
Informację przedstawił pracownik Urzędu Miasta i Gminy K.Jagiełło.
Komisja przyjęła informację do akceptującej wiadomości.



-  2  -
Ad  2.Informacja  na  temat  wykorzystania  środków  Gminnego  Programu  Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  i Przeciwdziałania Narkomanii za 2016 rok.
Komisja  zapoznała  się  z  informacją  na  temat  wykorzystania  środków  Gminnego  Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  i Przeciwdziałania Narkomanii za 2016 
rok.
Informację  przedstawiła pracownica Urzędu Miasta i Gminy W.Tyka.
Komisja przyjęła informację do akceptującej wiadomości.

Ad.3.  Omówienie uchwał i innych materiałów dotyczących sesji.
Komisja  omówiła  i  zaopiniowała  następujące  projekty uchwały na XXVIII  sesję  Rady Miasta 
i Gminy:

1)nr  149  w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy Świerzawa na 2017 rok – 
referowała P. Ozga - opinia pozytywna,
2) nr 150 w sprawie uchwalenia studium uwarunkowań i zagospodarowania przestrzennego 
miasta i gminy Świerzawa – referowała M.Grala -opinia pozytywna,
3)  nr  151  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę 
i odprowadzanie ścieków – referował R.Marzec -opinia pozytywna,
4)  nr  152  w sprawie  dostosowania  sieci  szkół  podstawowych  i  gimnazjów do  nowego 
ustroju szkolnego – referował I.Maciejczyk -opinia pozytywna,
5) nr 153 w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji – referował A. Chodyra – 
opinia pozytywna,
6)  nr  154  w  sprawie  zmian  w  budżecie  na  2017  rok-  referował  A.  Chodyra-  opinia  
pozytywna.

Ad 4. Sprawy różne.
Komisja  nie poruszała żadnych spraw w tym punkcie obrad.

Przewodniczący Komisji stwierdził, że porządek posiedzenia został wyczerpany i zamknął obrady.
Na tym protokół zakończono.

                                                                                     Przewodniczący Komisji 
                                                                         

                                                                            Edward Grabski                           

Protokółowała:
Władysława Tyka
insp. d/s obsługi rady i jej organów


